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Předprázdninové zasedání zastupitelů 
Na červnovém zasedání se zastupitelé ve finančních 
záležitostech nejdříve věnovali čerpání rozpočtu za 1-3/2015, 
rozhodli o navýšení rozpočtu hasičů o 25.000,-Kč z rezervy 
rozpočtu obce (navýšení bylo objektivně zdůvodněno) 
a v souvislosti s tím schválili rozpočtovou změnu č. 2/2015.           
Za přínosné aktivity pro obec odsouhlasili finanční dar pro 
Ing. Romana Forferu.  
V návaznosti na přidělení dotace od Ministerstva pro místní 
rozvoj na akci Dětské hřiště u Hangáru a dotace z Operačního 
programu Životní prostředí na akci „Systém sběru biologicky 
rozložitelného komunálního odpadu pro obec Rybniště“ 
zastupitelstvo schválilo závazek ke spolufinancování těchto 
akcí z rezervy rozpočtu obce. Pro dodávku herních prvků byl 
starosta pověřen, aby oslovil alespoň tři firmy k podání 
nabídek, a zároveň byl pověřen výběrem nejvhodnější 
nabídky. Také byl starosta pověřen vyhlášením výběrového 
řízení na dodavatele v rámci projektu „Systém sběru 
biologicky rozložitelného komunálního odpadu pro obec 
Rybniště“ za podmínek daných Státním fondem životního 
prostředí.  
Zastupitelé jednohlasně schválili podání žádosti o dotaci na 
obnovu drobných sakrálních památek do programu Podpory 
obnovy a rozvoje venkova Ministerstva pro místní rozvoj 
(jedná se 3 boží muka, z toho dvě boží muka na soukromých 
pozemcích č. 630 a č. 301 v k.ú. Rybniště budou od majitelů 
za symbolickou cenu odkoupena). 
Starosta informoval zastupitelstvo o záměru na vybudování 
rozhledny na Plešivci (aktivita Euroregionu Nisa v rámci 
přeshraničního programu), zastupitelstvo tento záměr 
podporuje a pověřuje starostu obce k dalšímu jednání. 
Zastupitelé také jednohlasně schválili, aby kácení stromů 
rostoucích mimo les na pozemcích, které jsou v nájmu od 
Obce Rybniště, bylo zpoplatněno nebo aby byla dřevní hmota 
využita pro účely obce. Zastupitelstvo také nepřijalo nabídku 
firmy D.A.S. na pojištění právní ochrany měst a obcí. 
 
Z majetkových záležitostí zastupitelé projednali a schválili: 
� pronájem p.p.č. 585/2 k.ú. Rybniště o výměře 19706 m2 

firmě  AGROPOS SLUŽBY s.r.o., Heřmanov 
� prodej p.p.č. 9, 10, 12, 46 a 47 k.ú. Nová Chřibská slečně 

Simoně Kolářové, Nová Chřibská 
� prodej části p.p.č. 300/3 k.ú. Rybniště o výměře 2000 m2 

Veronice a Františku Chlubnovým, Krásná Lípa 
� pronájem části p.p.č. 538/2 o výměře 2000 m2 k.ú. 

Rybniště paní Lence Richterové, Rybniště  
� pronájem p.p.č. 74 k.ú. Rybniště o výměře 1416 m2 paní 

Mgr. Martě Papežové, Šluknov, pro účel výstavby 
rodinného domu  

� uzavření „Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení 
věcného břemene a smlouvu o právu provést stavbu č. 
IP-12-4005493/VBVB02 DC Chřibská, čp. 62, příp. do 
50m, vNN“ mezi Obcí Rybniště a ČEZ Distribuce, a.s., 
Děčín 

� úhradu ½ nákladů na zajištění vypracování 
geometrických plánů v rámci majetkoprávního 
vypořádání stavby chodníku na p.p.č. 17 k.ú. Rybniště – 
komunikace č. II/263, která je ve správě SÚS Ústeckého 
kraje 

� zveřejnění záměru obce na prodej části p.p.č.151/3 k.ú. 
Rybniště (cca 500 m2) včetně kůlny a plotu 

� záměr na odkoupení p.p.č. 151/6 k.ú. Rybniště  
� umístění nové trafostanice na p.p.č.418/1 k.ú. Nová 

Chřibská dle návrhu starosty obce 
Zastupitelé vzali na vědomí informaci starosty o cenových 
nabídkách na výměnu oken v domě čp. 97 v Nové Chřibské.  
Pokračování na str. 2 
 

 

Vítání občánků 
V úterý 23.6.2015 proběhlo v prostorách mateřské školy 
velmi komorní vítání občánků. Slavnostně byla přivítána 
pouze jediná holčička Danielka Vojtěchová.  
Proto moc děkujeme ředitelce paní Mgr. Martině Kočišové za 
organizaci této malé události, dětem z dětského pěveckého 
sboru Žabky pod vedením učitelky paní Mgr. Jany Dašové za 
milé vystoupení, starostovi panu Ing. Romanu Forferovi za 
dojemný proslov k děťátku i rodičům. Rodiče děkují také za 
malé dárky a kytičku a Danielka za pohodlí v obecní kolébce. 

Petra Vojtěchová, maminka 
 

 
Malá Danielka uprostřed v rukách pyšného tatínka Hynka. 

Zleva jí dělají společnost paní Mgr. Kočišová a paní                     

Mgr. Dašová, zprava pak maminka Petra se sestřičkou 

Gábinkou a pan starosta Ing. Forfera.  
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„BIVOJ“ se blíží 
Vážení spoluobčané, dovolte, abychom Vás společně s OÚ 
Rybniště pozvali na druhý ročník „Rybnišťského Bivoje“. Akce 

se uskuteční v neděli 30. 8. 2015 od 15:00 hod. 

na místním fotbalovém hřišti.  
Z loňské zkušenosti víme, že akci lze realizovat za každého 
počasí!!! Vyzyvateli jsou: za Bivoje loňský vítěz Roman 

Forfera a Jitka Devátá coby vítězka „bábovkové“ části 
soutěžního klání. Letos se milé „cukrářky“ zaměřte na sladký 

nepečený dort. Ani na děti jsme nezapomněli a uvítáme je 
s velkou nafukovací skluzavkou. Bližší informace v letáčku 
v příštím čísle časopisu. Budeme se těšit. ☺ 
                      Za kulturu M. Vytlačilová 

 

 

O některých aktivitách senátora Zbyňka 
Linharta v posledních týdnech 

Dotace a jak dál? 
Regionální kancelář senátora ve spolupráci s MAS Šluknovsko 
uspořádala ve Chřibské podnětný seminář, kde byly 
představeny zástupcům měst a obcí Děčínska předběžné 
možnosti využívání nyní projednávaných a připravovaných 
dotačních programů a typů příslušných projektů. Smyslem 
této akce bylo upozornit na včasnou individuální přípravu a 
budoucí možnosti v žádostech o dotace. Všechny 
v současnosti dostupné informace byly prezentovány 
atraktivní formou.  
Elektřina pro Šluknovsko 
Stagnace a malý ekonomický rozvoj regionu má mnoho 
souvislostí. Jednou ze zásadních oblastí, na kterou již dlouhá 
léta poukazují místní samosprávy i podnikatelé je zastaralá a 
kapacitně nedostatečná elektrorozvodná síť, bez možnosti 
dalšího kapacitního posílení. Tato skutečnost výrazně limituje 
další záměry rozvoje místních podniků a podnikatelů. 
Z nedávných jednání kanceláře senátora a zástupců ČEZ 
Distribuce Děčín vyplynuly nové skutečnosti, které by 
v budoucnu mohly tento problém vyřešit. Od roku 1996 
připravuje ČEZ projekt „Posilující vedení 110 kV do 
Šluknovského výběžku“. Průběžně se daří řešit požadavky 
jednotlivých subjektů, měst, obcí, občanů, CHKO apod. na 
trase z Liberecka přes Nový Bor do Varnsdorfu, i když určité 
obtíže stále zůstávají. Senátor se snaží být v kontaktu 
s investorem a zástupci ČEZ Distribuce, aby pomohl 
k optimální variantě, zároveň se obrátil osobním dopisem na 
premiéra české vlády Sobotku, kde žádá o pomoc při řešení 
této složité, ale pro Šluknovsko naprosto zásadní záležitosti. 
Pokračování na str. 6 
 

 

Nalezení pejskové mají své majitele 
Během června se našlo na našem katastru tolik zatoulaných, a 
zřejmě nikomu nepatřících psů, jako za celý loňský rok. Obec 
má ze zákona povinnost se o zatoulané psy postarat. Fenka 
s dvěma štěňaty se objevila v pátek 12.6. u paní Kantorové. O 
jedno štěně ihned projevila zájem paní Weinerová 
(děkujeme), fenka se štěnětem putovala na 14 dní do našeho 
záchytného kotce za OÚ a nyní jsou již u paní Kantorové 
natrvalo. Velmi děkujeme jak za krmení, které paní Kantorová 
na 14 dní zajistila, tak za finanční příspěvek na pejsky. Ihned 
v sobotu ráno 13.6. jsem odchytával 4 štěňata z příkopu 
v zatáčce na Nové Vsi. Dvě již byla pošlá, dvě jsme odvezli do 
děčínského útulku. Během chvilky měla své nové majitele. Do 

konce června pak přibyli v našem záchytném kotci další dva 
psi. Chceme upozornit všechny majitele psů, aby si své 
čtyřnohé přátele hlídali a starali se o ně, neboť převoz a 
ubytování v útulku vychází obec na nemalé peníze a v případě 
zjištění konkrétního majitele budou finanční prostředky 
vymáhány po majitelích. 

RaF 
 

 

Předprázdninové zasedání zastupitelů 
Pokračování ze str. 1 

Zastupitelstvo projednalo také několik žádostí:  
První byla žádost na opravu dešťové kanalizace na p.p.č. 504 
k.ú. Rybniště a vzhledem k tomu, že se jedná o havarijní stav 
(prasklé potrubí) rozhodlo jednohlasně, aby oprava byla 
neodkladně provedena. 
Druhé žádosti na snížení nájezdu u domu čp. 169 v Rybništi 
od Renáty Grusserové rozhodli zastupitelé vyhovět za 
podmínky, že se žadatelé budou podílet 50% na finančních 
nákladech realizace.  
Žádostí o řešení dopravní situace na místní komunikaci p.p.č. 
285 se zastupitelé budou po vyjádření občanů znovu zabývat 
na příštím zasedání (anketa k této problematice na str. 3!). 
Zastupitelé také vzali na vědomí zhodnocení půl roku ve 
funkci místostarostky obce. 
Zastupitelstvo jednohlasně schválilo přípravu „Strategického 
rozvojového dokumentu Obce Rybniště“. Důležitý dokument 
bude zpracovávat vedení obce a občané dostanou prostor, 
aby se k rozvoji obce vyjádřili. 
Ačkoliv je dle zákona o obcích přidělování bytů pravomocí 
pouze starosty obce, v Rybništi rozhoduje o přidělení bytů 
celé zastupitelstvo transparentním způsobem, kdy každý 
zastupitel samostatně stanoví pořadí všech žádostí 
o konkrétní byt. Nyní se rozhodovalo o pronájmu bytů č. 1 a 7 
v domě čp. 233 v Rybništi.    
Další body se týkaly Základní školy a Mateřské školy Rybniště: 
Starosta obce seznámil ZO se studií denního osvětlení 
místností družiny v podkroví objektu Základní školy v Rybništi. 
Zastupitelstvo schválilo, aby byla na základě této studie 
vypracována projektová dokumentace a ta poté byla 
předložena k vyjádření na Krajskou hygienickou stanici. Tyto 
činnosti souvisí se snahou vedení školy i obce obnovit školní 
družinu v podkroví. Současné hygienické předpisy provoz 
družiny neumožní bez stavebních zásahů (zejména denní 
osvětlení). Zastupitelé dále schválili rekonstrukci šaten a 
pořízení nového nábytku (v rámci akce se provede nová 
elektroinstalace, oprava omítek s vymalováním a nová 
podlaha). Po prázdninách by se děti měly převlékat již 
v novém. Jednohlasně zastupitelé schválili navýšení úplaty od 
1.9.2015 za zájmové vzdělávání ve Školní družině na 100,-
Kč/měsíc a za předškolní vzdělávání v Mateřské škole na 200,-
Kč/měsíc. 
V závěru jednání zastupitelé rozhodli, že „Petice za zřízení 
stanoviště zdravotnické záchranné služby ve Varnsdorfu“ 
nebude zveřejněna v prostorách obecního úřadu z důvodů 
pochybností o oprávněnosti obsahu petice i o jejím 
organizátorovi. A také se vrátili k projednání žádosti obyvatel 
Nové Chřibské o řešení problémů s vodou a schválili pořízení 
hydrogeologického posudku pro Novou Chřiskou (část od 
železničního přejezdu směrem na Chřibskou). 
Kompletní usnesení ZO je k nahlédnutí na webových 
stránkách obce nebo je k dispozici na obecním úřadu. 

PeV 
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ANKETA 

vyjádření občanů k dopravnímu řešení 

v obci 
Vážení spoluobčané,  
Zastupitelstvo obdrželo žádost na instalaci dvou 
zpomalovacích pásů v ulici od samoobsluhy ke křižovatce se 

silnicí na Doubici od jednoho z obyvatel této lokality, jako 
návrh na řešení zvýšeného provozu. Vysoký provoz v této ulici 
je tu i přesto, že je celá oblast osazena zákazem vjezdu 
s dodatkovou tabulkou „Mimo dopravní obsluhy“. Což 
znamená, že by touto ulicí měli motorovými dopravními 
prostředky jezdit pouze Ti, kteří zde vlastní nemovitosti, bydlí 
zde a nebo sem jedou k někomu na návštěvu či vezou zboží. 
Všichni ostatní, kteří si tudy krátí cestu (např. obyvatelé 
„Hangáru“), porušují zákaz a nemají zde se svými auty co 
dělat!  
 
Chceme znát i Váš názor na zpomalovací pásy, proto se na 
Vás obracíme tímto prostřednictvím a žádáme Vás o 
vyjádření souhlasu či nesouhlasu s umístěním zpomalovacích 
pásů, případně o návrh jiného řešení zklidnění dopravy. 
Abychom výsledky ankety mohli správně vyhodnotit, je 
nutné, abyste vyplněný lístek odevzdali podepsaný, resp. 
uvedli jméno a č.p.. Upozorňujeme, že bez identifikačních 

údajů hlasujícího nebude anketní lístek brán v potaz! 
 
Děkujeme Vám za Vaše názory, výsledky ankety budou opět 
zveřejněny. 
 

�---------------------------------------------------� 
 
Odstřižením získáte anketní lístek, který můžete odevzdat na 
obecním úřadě do 31.8.2015. 
 
Vhodnou odpověď zakroužkujte: 
 

a) Souhlasím s umístěním zpomalovacích pásů v obci. 
 

b) Nesouhlasím s umístěním zpomalovacích pásů 
v obci. 

 
Návrh jiného řešení zklidnění dopravy: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
………………………………………………………………………………………………. 
 
Jméno, č.p., podpis: 
 
 
 
 
………………………………………………………………………………………………. 

Fotbalisté TJ TATRAN skončili v tabulce 

předposlední 
A to i díky odečtu tří bodů, který nám a dalším dvěma týmům 
(Františkov, Valkeřice) soutěže III. A třídy dospělých v okrese 
Děčín, byly odečteny pro neodehrání zápasu s celkem Roma 
Děčín na domácím hřišti v jarním kole soutěže. 
Ve 20.kole naši vyhráli na domácím hřišti 3:1 proti Valkeřicím 
(v minulém čísle našeho časopisu redakce špatně uvedla 3:0, 

za což se omlouváme). Ve 21. kole měli naši fotbalisté volno a 
poslední kolo bylo sehráno 13. června na domácím hřišti proti 
celku Huntířova. V základní hrací době skončilo utkání 
remízou 2:2, na pokutové kopy pak vyhráli hosté 5:4.  
Nejlepším střelcem našeho týmu v uplynulém ročníku byl se 
šesti góly Tomáš Devátý, následován Pavlem Růžičkou s pěti 
góly. Za zmínku ještě stojí čtyřgólový Marcel Škvor a František 
Krištof.  
 

Poř. Tým Záp + 0 - Skóre Body PK 

1. Březiny 18 14 3 1 68:20 48 3 

2. D. Habartice 18 12 6 0 49:18 45 3 

3. Verneřice 18 10 3 5 43:33 34 1 

4. Roma Děčín 18 10 1 7 37:25 32 1 

5. V. Bukovina 18 7 5 6 30:28 29 3 

6. Františkov 18 8 3 7 26:29 24 -3 

7. Bynovec 18 5 4 9 22:36 21 2 

8. Huntířov 18 3 3 12 25:48 14 2 

9. Rybniště 18 3 5 10 25:45 12 -2 

10. Valkeřice 18 1 1 16 26:69 1 -3 
 

Pozn.: Redakce se omlouvá TJ TATRANu za neuvedení mezi 

sponzory dětského dne v minulém čísle, ačkoliv i TJ přispěla ! 

RaF 
 

 

Půlroční shrnutí práce jednotky sboru 

dobrovolných hasičů v naší obci 
 

Naše jednotka byla v období prvních šesti měsíců roku 2015 
vyslána operačním střediskem k celkem čtyřem událostem 
a to :  
1. Požár budovy za nádražím  
2. Spadlý strom přes komunikaci směrem na Doubici  
3. Požár bytu na Hangáru  
4. Požár domu pod fotbalovým hřištěm  
 

Ke všem událostem jsme vždy vyrazili v počtu 4+1 a úspěšně 
je zvládli. 
Naše jednotka se také pustila do dalších oprav své techniky a 
to hlavně na cisterně jménem Zuzka. Prováděli jsme opravy 
vodního čerpadla, nádrže na vodu, ale také jsme si vyrobili 
bednu na nářadí, aby se nám neválelo jen tak volně na 
vozidle. 
Ovšem naše technika také slouží obci a to z pohledu čištění 
kanálů a zavlažování travnatých ploch po naší obci.  
Musím poděkovat p. Pištínkovi za pomoc při generální opravě 
našeho přenosného čerpadla, kterou využívají i naši mladí 
hasiči.  
Rád bych za celou naši jednotku poděkoval zastupitelům obce 
a panu starostovi za to, že nám vyšli vstříc ohledně navýšení 
rozpočtu, z důvodu nutného dovybavení naší techniky, aby 
byla i nadále akceschopná. 
Poděkování patří také všem, kteří i přes nedostatek času jsou 
i nadále členy a když je potřeba tak přijdou a plně pomohou. 

Chroustovský Jaromír – velitel jednotky 



Limonádový Joe 
Karel Fiala (90 let): 

Každé ráno mám sex !

1964: Role »limonádníka« ho proslavila.
(Foto Aha! - Martin Hykl, ara)

Sdružení p�átel Nové Ch�ibské
blahop�eje Karlu Fialovi (�3. 8. 1925) 

k jeho 90.narozeninám. 
P�ejeme mu hodn� životního elánu, št�stí 

a hlavn� pevné zdraví do dalších let. 

(Pozn. redakce : blahop ání je otišt no na žádost Sdružení tak, jak bylo dodáno.)
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…  Policejní sloupek … 
Červen 

V uvedeném období nebyl na OOP Krásná Lípa oznámen 

žádný případ majetkové trestné činnosti v obci Rybniště.  

Hlídka OOP Krásná Lípa vyjela na oznámený požár domu 

v Rybništi, kdy došlo k zahoření elektrického přístroje ve 

vnitřních prostorách.  Vyšetřovatel hasičů konstatoval příčinu 

požáru, jako technickou závadu na přístroji, který bude zaslán 

k odbornému zkoumání. Při požáru nedošlo ke zranění osob, 

škoda doposud neupřesněna. 

Jako trestný čin Porušování domovní svobody byl šetřen 

případ vzájemného napadení mezi dvěma ženami v obytném 

domě v Rybništi, při kterém jedna z žen vstoupila 

neoprávněně do obydlí jiného. Při napadení došlo 

k drobnému zranění obou žen. Po prošetření všech okolností 

byl případ odevzdán k projednání do přestupkové komise 

jako přestupek proti občanskému soužití. 

V odpoledních hodinách se hlídka OOP Krásná Lípa pokusila 

v Rybništi zastavit motocykl bez registrační značky, na což 

řidič reagoval tím, že začal před hlídkou ujíždět, nejprve po 

komunikaci, následně vjel do pole, kde havaroval a pokusil se 

hlídce utéct. Po několika stech metrech jej hlídka dostihla a 

zadržela, kdy vyšlo najevo, že mladík má vysloven zákaz řízení 

motorových vozidel, provedeným testem mu byla navíc 

zjištěna přítomnost návykových látek ve slinách.  Prohlídkou 

motocyklu bylo zjištěno, že tento má odstraněny 

identifikátory a je podezření, že by mohl pocházet z trestné 

činnosti. Ve věci je nadále prováděno šetření k původu 

motocyklu. 

V dalším případě přistihla v Rybništi hlídka OOP Krásná Lípa 

řidiče osobního vozidla, kterému byla zjištěna „drogovým“ 

testem přítomnost návykových látek ve slinách. Na místě mu 

byl zadržen řidičský průkaz a jeho jednání bylo oznámeno do 

správního řízení 

V obci Rybniště bylo dopravní policií prováděno opakované 

měření rychlosti 50 km/h v obci. V jednom případě byl 

přistižen řidič, který překročil maximálně povolenou rychlost 

o více než 20 km/h, a to ve dvanácti měsících jdoucích za 

sebou opakovaně, za což mu hrozí pokuta, blokace řidičských 

oprávnění a zadržení řidičského průkazu až na 6 měsíců. 

V nočních hodinách oznámil podnapilý mladík z Rybniště, že 

pohřešuje svojí přítelkyni, která měla odejít z „mejdanu“ 

v domě v Rybništi. Hlídka OOP Krásná Lípa si vyžádala 

prověrku v místě bydliště mladistvé, kde nebyla zjištěna, 

pátráním v okolí také nebyl zjištěn její pohyb. Hlídka proto 

provedla se souhlasem oznamovatele prověrku v jeho 

bydlišti, kde byla dívka vypátrána uschovaná v domě…. Hlídka 

jí vzhledem k věku převezla domů a předala rodičům. 

V uvedené době byly nahlášeny v Rybništi dvě dopravní 

nehody. V prvním případě, vlivem nepřiměřené rychlosti na 

mokré vozovce, dostal řidič osobního vozidla na křižovatce u 

domu čp. 213 smyk a sjel do příkopu. Při nehodě došlo k 

lehkému zraněním spolujezdce, který byl převezen do 

nemocnice. Ke druhé nehodě, kdy řidiči vběhla do cesty srna, 

kterou srazil, došlo v Nové Chřibské. Zde ke zranění osob 

nedošlo. V obou případech byla u řidičů vyloučena 

přítomnost alkoholu a návykových látek, celková hmotná 

škoda byla vyčíslena na 10 tis.Kč. 

Za uvedené časové období bylo na OOP Krásná Lípa 

evidováno celkem 16 trestných činů a 155 přestupků, z toho 

107 přestupků bylo vyřešeno blokovou pokutou. 

za OO PČR Krásná Lípa prap. Ondřej Mráz, Tel.: 723 255 954 

Společenská kronika 
Životní jubileum v měsíci červenci 2015 oslaví: 
Ladislav Myslivec  Milada Veverková 
Jaroslav Bartoň   Marie Vaclíková 
Jindřiška Gablasová  Libuše Kuffová 
Marie Ovčáčíková  František Ovčáčík 
Soňa Netáhlová   Luděk Kříž 
Marta Dvořáková  Miloslav Doležal 
Miluše Riedelová  Květa Solarová 
Lubomír Feder   Milada Padevětová 
Josef Slavík   Václav Král 
Karel Masopust   Antonín Štěpánek 
Věra Štěpánková 
 
Žádáme všechny občany, kteří nechtějí být zveřejněni v naší společenské 
kronice, aby toto oznámili před termínem uzávěrky na obecní úřad.  
 

 

Do obce se přistěhovali: 
Jakub Němeček 
 

 
 

Poslední rozloučení 
Navždy jsme se rozloučili s panem 

 
Mikulášem Jaklem 
 

 

 

Recyklací elektrospotřebičů jsme ulevili 
životnímu prostředí 

Loni jsme odevzdali k recyklaci 47 televizí, 11 monitorů a 

293,00 kg drobného elektra. Naše obec obdržela certifikát 

vypovídající nejen o přínosech třídění televizí a počítačových 

monitorů, ale také o velkém významu sběru drobných 

spotřebičů, jako jsou mobilní telefony. Z Certifikátu 

Environmentálního vyúčtování společnosti ASEKOL vyplývá, 

že občané naší obce v loňském roce vytřídili 47 televizí, 

11 monitorů a 293,00 kg drobných spotřebičů. Tím jsme 

uspořili 16,11 MWh elektřiny, 674,15 litrů ropy, 72,77 m3 

vody a 0,71 tun primárních surovin. Navíc jsme snížili emise 

skleníkových plynů o 3,73 tun CO2 ekv., a produkci 

nebezpečných odpadů o 14,10 tun.  

Výsledek studie jednoznačně prokázal, že zpětný odběr 

elektrozařízení, i těch nejmenších, má nezanedbatelný 

pozitivní dopad na životní prostředí. Když si uvědomíme, že 

recyklace běžných 100 televizorů uspoří spotřebu elektrické 

energie pro domácnost až na 4 roky, nebo ušetří přibližně 400 

litrů ropy potřebných až k sedmi cestám do Chorvatska, jsou 

to impozantní čísla. Pozitivní zprávou pro uživatele počítačů 

také je, že odevzdání 10 vysloužilých monitorů ušetří 

spotřebu energie potřebnou pro chod notebooku po dobu 

necelých 5 let. Všichni ti, kteří tříděním takto zásadně 

přispívají k ochraně životního prostředí, si zaslouží obrovský 

dík.  

Připraveno z tiskového podkladu společnosti ASEKOL 
 

 
 

Ordinace praktického lékaře pro dospělé  
MUDr. Antonína Pečeného oznamuje,  

že ve dnech 13. – 24. července 2015  
neordinuje z důvodu dovolené ! 



 
Rybnišťský (pod) Vodník – noviny Obecního úřadu v Rybništi 

toto číslo zpracovala: Bc. Petra Vojtěchová + Ing. Roman Forfera 
MK ČR E 109224 

UZÁVĚRKA příštího čísla je 27.7.2015 
E-mail: obec@obecrybniste.cz                  tel.: 412 381 121 + 723 020 692                  www.obecrybniste.cz 

 

Z diáře starosty 
5.6. – schůzka v terénu s hydrogeologem (studny N. Chřibská) 
        – mapování křížků s restaurátorem 
10.6. – sportovní hry škol Svazku obcí Tolštejn 
10.6. – zasedání zastupitelstva obce 
11.6. – jednání s dodavatelem svozové techniky 
17.6. – schůzka se zástupci Svazu měst a obcí ve Varnsdorfu 
18.6. – valná hromada Severočeské vodárenské společnosti 
23.6. – zasedání Svazku obcí Tolštejn v Doubici 
          – vítání občánků 
24.6. – Talent 2015 v ZŠ – místo v porotě 
25.6. – podání žádosti o dotaci na Boží muka II. - MMR 
29.6. – jednání o budoucnosti odpadového hospodářství 
šluknovského výběžku v kanceláři senátora ve Varnsdorfu 
30.6. – jednání se zástupcem leteckých modelářů na hřišti  

RaF 
 

Soptíci Rybniště  
V sobotu 27. 6. 2015 jsme se vydali na poslední soutěž tohoto 
školního roku. Ve Vilémově nás čekal roztahovaný požární 
útok. Pokusy byly dva a sčítaly se. Pro mladší to byla 
nevýhoda, protože první pokus byl vynikající, ten druhý 
pomalejší. Nakonec se umístili na 8. místě. Někteří starší se 
na mokré trávě tak trochu klouzali ☺, jiní se nechali 
osprchovat proudem vody ☺ a skončili na 4. místě. Oběma 
družstvům gratulujeme. Pro nás jsou šikulky. Děkujeme panu 
Pištínkovi, Tůmovi za bezpečnou jízdu a OÚ Rybniště za 
půjčení služebního vozidla. 
Koncem května se vyhlašovaly výsledky krajského kola 
Požární ochrany očima dětí. Ze všech postupových děl se Iva 
Vytlačilová umístila v kategorii L4 na 1. místě. Moc 
gratulujeme. ☺ 
Všem našim „Soptíkům“ přejeme krásné a bezpečné 
prázdniny. 
  za „Soptíky“ J. Chroustovský a M. Vytlačilová 
 

 

Rozhledna na Plešivci nebude 
Po jednání Zastupitelstva, které starostu pověřilo jednáním o 
záměru vybudování rozhledny na Plešivci, jsou známy 
skutečnosti, které stavbu na našem kopci nedovolí. Jsme totiž 
v území Chráněné krajinné oblasti Lužické hory a veškeré 
stavby, které se zde povolují, musí mít souhlas CHKO. Vlastník 
pozemku (Lesy ČR) s výstavbou souhlasil. Zaslali jsme tedy 
oficiální žádost o „předběžnou informaci“ k záměru 
vybudovat rozhlednu na Plešivci na správu CHKO. Důležitou 
část vyjádření přetiskujeme : „Vrchol kopce je z velké části v I. 
zóně odstupňované ochrany CHKO LH, menší část je ve II. 
zóně. Na vrchol nevede žádná turistická trasa, její zbudování 
není žádoucí z hlediska fragmentace krajiny a narušení 
dalšího klidového místa v krajině. Od vrcholu Plešivce je 3,8 
km JV umístěna rozhledna na vrchu Jedlová a ve vzdálenosti 
3,9 km SZ je připravována výstavba rozhledny na Vápenném 
(Maškově) vrchu. Místo pro stavbu rozhledny je již zakotveno 
v územním plánu. Z výše uvedených důvodů Správa CHKO LH 
nesouhlasí s předloženým záměrem výstavby rozhledny na 
vrchu Plešivec“. Nyní nezbývá než doufat, že kolegové 
z Krásné Lípy budou na Maškově vrchu úspěšnější.            RaF 

O některých aktivitách senátora Zbyňka 
Linharta v posledních týdnech 

Pokračování ze str. 2 

Odpadové hospodářství na Šluknovsku bude problém 
Od doby omezení skládkování na úložišti v Rožanech u 
Šluknova nastalo pro  města a obce  na Šluknovsku, tedy i 
jejich občany poměrně složité období, kdy se likvidace 
odpadu prodražila vzhledem k větším přepravním nákladům 
na nové, vzdálenější úložiště. Navíc skládkování má ze zákona 
končit v roce 2024, což by mohlo vyvolat skutečný kolaps 
odpadového hospodářství ve výběžku. Evropský trend 
směřuje k termickému způsobu využívání odpadu a nedá se 
předpokládat, že u nás tomu bude významně jinak. Protože 
nám záleží na odpovědném a dlouhodobém řešení této 
nepříznivé situace, svolal senátor Linhart do své regionální 
kanceláře ve Varnsdorfu jednání o možnostech jednotlivých 
řešení a hledání optimálního řešení. 
Senátor cestuje po výběžku 
V poslední době senátor navštívil například investiční akce 
financované z Regionální operačního programu Severozápad, 
zajímal se o rekonstrukci silnice Rumburk – Šluknov, 
Varnsdorf – Krásná Lípa nebo rekonstrukci požární zbrojnice 
v Krásné Lípě.  Navštívil také Lipovou, kde je v poslední době 
znát velký rozvoj, včetně úspěchů v rekonstrukci zámku. 
V pondělí 8. 6. se zúčastnil schůzky se zástupci Euroregionu 
Nisa k přípravě oprav nebo výstavby rozhleden v Česko-
saském pohraničí.  
Také navštívil a prohlédl si provoz firmy STAP Vilémov 
a s obchodním ředitelem Liborem Sklenářem debatoval 
o dalších aktivitách, včetně účasti na vilémovském fotbale.  
Zajímavou debatu o rozvoji regionu také vedl s panem Janem 
Rýdlem st., předsedou správní rady TOS Varnsdorf, jedním 
z nevýznamnějších zaměstnavatelů v regionu a slíbili si, že 
začátkem července si udělají více času i na samotnou firmu. 
Senátor coby předseda Správní rady o.p.s. České Švýcarsko se 
věnuje i rozvoji a směřování této organizace, která je 
významným subjektem na poli propagace cestovního ruchu a 
regionálního rozvoje v regionu Českého Švýcarska. Na jednání 
správní rady začátkem června došlo k výměně ředitele této 
organizace (více na www.ceskesvycarsko.cz). 
Více informací na www.facebook.com/linhart.krasnalipa 

Čerpáno z tiskové zprávy M. Jemelky, asistenta senátora 
 

 

Požár v Rybništi do třetice … 
Bohužel se třetí případ požáru v docela krátké době týkal 
našeho domu, když v neděli 14.6. vznikl požár od závady na 
el. spotřebiči. I když nakonec zásahu hasičů nebylo zapotřebí 
(oheň se nám podařilo uhasit), velice jsme ocenili 
akceschopnost místních a jejich včasný příjezd. Děkujeme 
našim kamarádům Romanovi a Věrce Forferovým a rodině 
za okamžitou pomoc při odstraňování škod po požáru 
a podporu. Ale bez odborné firmy by se stalo vyčištění celého 
domu od kouře a sazí téměř nereálným.  
Mockrát se potvrdilo, že smolné události přicházejí ve trojici, 
tak doufejme, že budeme mít zase v Rybništi klid…   

Vojtěchovi 



Základní škola a Mateřská škola Rybniště, okres Děčín, příspěvková organizace 

ŠKOLNÍ   VÝLETY 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Školní výlety proběhly ve dnech 18.-19.6. 2015. Děti z mateřské školy vyrazily za indiány do Růžové u Děčína. 
Se žáky ze základní školy jsme ve stejný den odjeli do Jiřetína pod Jedlovou, ale vrátili jsme se až druhý den 
odpoledne. V Jiřetíně pod Jedlovou jsme byli ubytovaní, ale většinu času jsme trávili v Adrenalin parku Jedlová 
s pořadateli výletu. Některé fotografie a odkaz na web, kde jsou záznamy dětí na obří houpačce, naleznete na 
webových stránkách školy (www.zsrybniste.cz). 

Srdečně děkujeme sponzorům obou výletů!                                                                                     
Potravinám v Rybništi za buřtíky pro děti z MŠ. Dále za finanční sponzorské dary z řad rodičů, díky 

kterým bylo možné významně snížit náklady na oba školní výlety. DĚKUJEME!!! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



TALENT 2015 

Soutěž pro žáky ZŠ „TALENT 2015“ proběhla ve středu 24.6. 2015. V letošním roce se přihlásili soutěžící, kteří tančili, cvičili, zpívali, 
hráli na hudební nástroj, kreslili, hráli pohádku nebo předvedli scénku. Velký obdiv všichni sklidili už za odvahu. Pomyslný stupínek vítězů 
obsadili: 1.místo Viktorie Nováková (gymnastika), 2.místo Leona Krajzingerová (pohádka „Kdo je nejsilnější?“), 3.místo Adéla Dašová a Martin 
Weiner (hra na flétnu-dvojhlas), zvláštní cena poroty Daniel Hocko (scénka).  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

LOUČENÍ PŘEDŠKOLÁKŮ S MŠ A ŽÁKŮ 5. ROČNÍKU SE ZŠ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ve školním roce 2014/2015 se naše škola opět umístila na předních místech v soutěži ve sběru starého 
papíru a PET lahví. Za odevzdaný papír a PET lahve škola získala 3.926 Kč.                                           

Za umístění v soutěži šeky v hodnotách 4.000,- Kč a 1.000,- Kč. Všichni sběrači byli oceněni.                               
DĚKUJEME!!! 


